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در تلويزيون حق انتخاب و ريسك دارم

كارگردان سريال چك برگشتي گفت: يكي از دلايلي كه از سينما به سمت تلويزيون كشيده شدم، اين بود كه تلويزيون

نسبت به سينما فضاي فرهنگيتر دارد و براي اين حرفم هم دليل دارم.

سيروس مقدم: در تلويزيون حق انتخاب و ريسك دارم
جام جم آنلاين: كارگردان سريال چك برگشتي گفت: يكي از دلايلي كه از سينما به سمت تلويزيون كشيده شدم، اين بود كه تلويزيون

نسبت به سينما فضاي فرهنگيتر دارد و براي اين حرفم هم دليل دارم.
سيروس مقدم در پاسخ به اين سوال كه چرا بعد از ورود به عرصه ساخت سريال، ديگر سراغ كارگرداني سينما نرفتيد و خودتان را در
اين رسانه محدود كرديد به خبر آنلاين گفت: در سينما سرمايه حرف اصلي را ميزند. يعني در حالت كلي بايد فيلمنامهاي را دست
بگيريد كه مطمئن به برگشت سرمايه باشيد، بايد از بازيگراني استفاده كنيد كه گيشه داشته باشند، بايد از تيم فني استفاده كنيد كه

امتحان پس داده باشند.

به نظر من در چند سال اخير سينما به ورطه تكرار دچار شده است. خانه من پر از فيلمنامههاي تكراري و ساخته نشده است كه خود
من رغبتي براي ساخت آنها ندارم.

وي افزود: در تلويزيون اوضاع طور ديگري است. در اين رسانه برگشت سرمايه اهميت ندارد، در اين فضا قدرت ريسك وجود دارد.
شخصي مثل من ميتواند اين ريسك را بكند و بازيگر جواني مثل شهاب حسيني را در نقش اول سريال &#171;پليس جوان» بگذارد

و اتفاقا جواب بگيرد، بعد هم حسيني تبديل شود به محبوبترين بازيگر 10 سال اخير تلويزيون.

كارگردان چك برگشتي گفت : از سوي ديگر، در تلويزيون حق دارم كه سوژه كارهايم را خودم انتخاب كنم و به من ديكته نشود.
سيروس مقدم در تلويزيون ميتواند ريسك كند و يك فيلمبردار جوان مثل امير معقولي را براي فيلمبرداري سريالش انتخاب كند. وقتي
در سينما كار ميكردم، فقط 20 درصد خودم بودم و 80 درصد اتفاقاتي بود كه تهيهكننده يا شرايط براي من بهوجود ميآورد. به

همين خاطر در تلويزيون موفقتر از سينما شدم.

مقدم با ذكر اين نكته كه من در تلويزيون سوژههايي را انتخاب ميكنم كه تجربه شده نيست و ميتوانم ريسك كنم، گفت: هر رسانه
راهكارها و شناخت ابزاري خودش را ميخواهد. در تلويزيون اگر خطوط قرمز، سليقه و ذائقه مردم را بشناسي و از فيلمنامه و بازيگران

خوب استفاده كني، ميشود تعداد زيادي سريال ساخت كه هيچكدام شبيه هم نباشد.

تلويزيون براي من مقوله جدي است، آنقدر كه احساس ميكنم هر نمايي كه ميگيرم انگار يك فيلم سينمايي ميسازم. در برنامه
&#171;سين مثل سريال» هم ديديد كه 12 سريال من جزو پرمخاطبترين سريالهاي 10 سال اخير شبكه يك انتخاب شد.

سيروس مقدم در پاسخ به اين پرسش كه شما سالهاست به عنوان پركارترين كارگردان تلويزيون شناخته شده و براي بسياري اين
سوال مطرح است كه اين حجم كار از طرف شما چطور برنامهريزي ميشود و دليل اين همه پركاري چيست، گفت: واقعيت اين است
كه بعد از اين همه سال و دوران پركاري هنوز هم كارهاي عقبافتاده زيادي دارم، قصههاي ساختهنشده بسياري كه قابليت تصوير
شدن را دارد. حتي قصههايي كه در مراوده با آدمها از زبان آنها ميشنوم، جذابيتهاي خاص خودش را دارد و همه مردم هم انگار من

را نماينده سازمان صداوسيما ميدانند.
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